
Schriftelijke vragen aan het college van B&W op grond van artikel 44 
van het Reglement van orde voor de gemeenteraad van de gemeente 
Rijswijk 2023

Trouwen in het Huis van de Stad duurder dan in Hoogvoorde?

De Rijswijkse VVD heeft begrepen dat per 1 mei 2023 weer gehuwd 
kan worden in het Huis van de Stad. Dat is goed nieuws. We hebben 
ook begrepen, en zo staat het ook op de website van de gemeente, 
dat het zogeheten buitentarief voor huwelijken in het Huis van de 
Stad wordt gerekend. Dit kost een bruidspaar maar liefst €200 extra.

Naar aanleiding hiervan heeft de Rijswijkse VVD de volgende vragen:

1. Wat is de reden dat het Huis van de Stad aangemerkt wordt als 
buitenlocatie voor huwelijken binnen Rijswijk?

2. Is het college het eens met de Rijswijkse VVD dat dit een zeer 
slecht signaal is naar de Rijswijkse burgers over de betekenis van het 
Huis van de Stad voor Rijswijk?

3. Is het college bereid het Huis van de Stad aan te merken als 
trouwlocatie op het Stadhuis, vooralsnog tezamen met Hoogvoorde, 
en daarmee ook de kosten van een huwelijk gelijk te trekken?

Namens de Rijswijkse VVD,



Udo Oelen


